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感谢您使用我公司出品的数码产品

为了您能尽快熟悉操作本机，我们随机配备了内容详尽的用户手册，从中您可以获取有关产品的介绍，

使用方法，系统设置以及使用注意事项等内容，在您使用本产品前，请务必仔细阅读本手册及所有资

料，这有助于您更好的使用本产品。

Thank you for using the digital products produced from our company
In order to let you familiar with the product operation as soon as possible, we offered the user manual in
details. You can get instructions, operations, system settings and application notice for the product. Please read
this manual carefully before using this product, which will help you to operate the product better.
声明

1. 在编制本手册过程中可能存在错误或遗漏情况，以实物为准。

2. 以应对市场需求不断创新发展为原则，我们将保留在不预先通知的情况下，对本手册描述的产品进

行修改和改进的权利。

3. 在任何情况下，我们均不对机器所存数据损坏造成的损失负责。

Declaration
1,There may be some errors or omissions in the manual. Please subject to the actual product.
2,In order to meet market demands, we will revise and improve the product without notice.
3,In any case, we are not responsible for the losses caused by data damage which stored in the machine.
注意事项

本节内容为了使用者正确使用此MP3，确保本产品性能良好而设，请认真阅读并遵守。



●请勿严重撞击主机。

●请勿将主机接触苯、稀释剂化学物品。

●请勿将主机靠近强磁场、电场。

●请勿放入水中或接近高温。

●请勿自行拆卸、修理、制造。

●骑车、驾驶汽车及摩托车等运动状态时，请勿使用MP3及耳机，以免造成危险。

●切勿以较大音量收听，以免对听力造成不良影响。

Precautions
The following content is set to ensure proper usage and good performance of the player. Please read carefully
and comply with it.
.Do not impact the player seriously
.Do not expose the player to benzene or thinner chemicals.
.Do not place the player near a strong magnetic field or electric field.Do not put the player into water or near
high temperatures.Do not disassemble, repair, manufacture the player.
eWhile in motion state, such as riding a bike, driving a car or motorcycle, please do not use the player and
headset, so as to avoid danger.
.Do not listen at high volume to avoid bad effect on hearing.
基本功能简介

支持全屏触摸。

支持MP3、WMA、OGG、APE、FLAC、WAV、AAC-LC、M4A、Audible等多种音乐格式播放。

支持录音功能



Basic Functions
Full touch screen.
Support for MP3, WMA, OGG, APE, FLAC, WAV, AAC-LC, M4A, Audible and other music formats.
Support voice record function.

按键说明

1．快捷上一曲 (Last song)
2．快捷下一曲（Nest song)
3．TF卡插口 (TF cardslot)
4．显示屏 (Display screen)
5．音量加M (Volume up)
6．音量减 V ( Volume down)
7．开关机 (Power on/off)
8. 喇叭孔 (Speaker hole)
9. USB口 (USB port)
10. 耳机口 (Earphone jack)

结构图（以实物为准）

Structure diagram (subject to the actual product)

注意：使用前请插入 T卡，否则机器不能正常工作！请在关机状态下插拔 T 卡，以避免损坏卡内数据文件



Note:Please insert the T card before using, otherwise the machine will not work normally! Please plug and
pull the T card in the shutdown state to avoid damaging the data files in the car
开关机：

长按机器右侧面开关键 3秒开机或关机，开机后短按开机键关闭和打开屏幕。

注：此机具有省电功能，在背光设定对应的时间下未操作，显示屏会屏保黑屏，所有功能键对应的功

能必须在显示屏亮的情况下操作，机器屏保黑屏时先短按开机键点亮显示屏，再进行对应的操作。

本机在无任何操作息屏 2分钟后会进入低功耗待机模式，此时蓝牙连接会断开。

Power On/Off
Long press the right side of the machine for 3 seconds to start up or off. After boot, short press the power
button to close and open the screen. Note: This machine has a power-saving function. If there is no operation
under the time corresponding to the backlight setting, the display screen will be black. All the functions
corresponding to the function keys must be operated when the display is on. When the machine screensaver is
black, press the power button first. Turn on the display, and then perform the corresponding operation
The machine will enter the low-power standby mode after 2 minutes without any operation and the Bluetooth
connection will be disconnected.
调节音量

按机器右侧面M,V键实现音量加减操作。

Adjust the volume
Press the right side of the machine face M, V button to achieve the volume addition and subtraction operation.
主界面

主界面共有：音乐、视频、录音、收音机、阅读（电子书）、图片、蓝牙、设置、文件夹等应用。



Main Interface
The main interface has: music, video, recording, radio, reading (e-books), pictures, Bluetooth, Settings, folders
and other applications.
音乐界面说明

在音乐应用里，点击列表进入各功能，音乐列表里点击屏幕下面的左右箭头滚动浏览歌曲列表，点击

歌曲名进行播放，点击屏幕左上角的 返回键返回。音乐播放界面，点击右上角的菜单按钮进入菜单，

在菜单界面用手指滑动屏幕选择需要的选项并点击。

Music interface description
In the music app, click the list to enter each function. In the music list, click the left and right arrows under the
screen to scroll through the song list, click the name of the song to play, and click the return button in the

upper left corner of the screen to return. Music playback interface, click the menu button in the upper right

corner to enter the menu.
阅读（电子书）说明

在阅读应用里，点击屏幕下面的左右箭头滚动浏览电子书列表，点击电子书名进行播放，在电子书播

放界面以屏幕中心为分界线，点击左部分为上一页，点击右部分为下一页，点击右上方的菜单按钮进

入电子书设置选项。

Ebook description
In the e-book application. click the up and down arrow at the bottom of the screen to scroll through the list of
e-books and click the electronic title for plaving. In the e-book playing interface with the center of the screen



as the dividing line, click the left side of the previous page, click the right side of the next page, from the
screen edge to the left or right to enter the e-book Settings options.

文件夹说明

在文件夹里点击屏幕下面的左右箭头滚动浏览文件列表，长按文件名进入删除操作。

Folder description
In the folder and click the left and right arrows under the screen to scroll through the list of files, and long
press the file name to enter the delete operation.

图片（视频）浏览说明（视频只支持 AVI格式，不能播放的视频可通过我们随机提供的视频工具（在

T卡内）转换成 AVI格式）

在图片(视频)浏览应用里，点击屏幕下面的左右箭头滚动浏览图片(视频)列表，点击图片(视频)文件名

进行播放，在播放界面上下滑动切换图片(视频)，从屏幕左右边缘往内滑退出图片(视频)浏览。

Picture video browsing instructions(Videos only support AVI format, and videos that cannot be played
can be converted into AVI format through the video tool provided by us (within the T card))
In the picture (video) browsing application, click the left and right arrow below the screen to scroll through the
list of pictures (video), click the file name of the picture (video) to play, swipe up and down the playback
interface to switch the picture (video), and swipe from the left and right edge of the screen to exit the picture
(video) browsing.



收音机功能说明

选择应用图标进入，选择收音机并点击进入，按屏幕上：一，+ 图标找到相应频道，也可以按右上角

菜单键对应选择，按 返回键退出此功能，搜索电台时必须插入耳机，否则不可搜索。

Radio function description
Select the application icon to enter, select the radio and click to enter, press the screen: 1, + icon to find the
corresponding channel, you can also press the upper right corner menu button corresponding select, press

the return button to exit this function, search radio must insert headphones, otherwise not searchable.

录音机功能说明

选择应用图标进入，选择列表内：“开始语音录音”并点击进入录音模式，再按 可以暂停录音，按

返回键后会提示：“是否保存录音？”，选择“是”确认保存，如需删除已录内容，必须在文件夹里

面找到 Record文件名点击并长按会出现提示：“删除文件夹”选择：“是”可将文件夹内所有所录的

语音全部删除（要谨慎操作），删除单个录音内容要进入 Record里面找到要删除的文件点击并长按即

可。

Description of recorder

Select the application icon to enter, select the list: "Start voice recording" and click to enter the recording

mode, then press to pause the recording, press the return key will prompt: " Do you want to save the



recording?", Select" yes "confirm save, if you need to delete the recorded content, must find in the folder
Record file name click and long press prompt:" delete folder "selection:" yes " can folder all recorded voice
delete (carefully), delete a single recording content to enter the Record find to delete file click and long press.
蓝牙 5.2功能说明

开机后显示系统主界面，选择蓝牙图标点击并进入列表界面（蓝牙，已配对设备，可用设备，设备名

称）选择蓝牙并点击此时右侧标由灰色变为蓝色即蓝牙功能已开启(再次点击变为灰色即蓝牙功能关

闭），屏幕右上角蓝牙标会闪动，点击可用设备再选择搜索设备进行蓝牙搜索和配对可搜索到音响蓝

牙设备名称，然后确认进行蓝牙配对，按左上角 返回键退出此模式。（注意：与机器匹配的蓝牙耳

机或音响也要打开电源才可自动连接，此蓝牙无法连接手机。

Bluetooth 5.2 function description
After boot display system main interface, select the bluetooth icon click and enter the list interface (bluetooth,
paired device, available device, device name) select bluetooth and click the right mark from gray to blue
bluetooth function has opened (click again to gray bluetooth function off), the upper right corner of the screen
bluetooth flash, click available device to select the search device bluetooth search and pairing can search the

audio bluetooth device name, and then confirm the bluetooth pairing, press the upper left corner to return

key to exit this mode.(Note: The Bluetooth headset or stereo matching the machine should also be turned on
the power to be automatically connected. This Bluetooth cannot be connected to the phone.



设置功能说明

开机后显示系统主界面，选择“设 置”图标，点击进入列表界面。

①、更新播放列表：如果 T 卡的资料机器列表未同步进去，可以更新播放列表进行刷新

②、语言：有中文，英文等不同国家语音可选择。

③、时间和日期：可以设置日期和时间。

④、扬声器开关：关闭和打开扬声器。

⑤、亮度：可选择屏幕的亮度。

⑥、息屏设置：可设置屏幕常亮、设置息屏时间。

⑦、闲置关机：有闲置关机开关、设置闲置关机时间。

⑧、定时关机：有定时关机开关、设置定时关机时间。



⑨、信息：查看设备信息。

⑩、存储状态：显示本机总存储空间，可用空间。

⑪、出厂设定：可以选择是否恢复出厂设置。

⑫、格式化 SD 卡：执行格式化将清空内存（要谨慎操作）。

Set functional instructions
1 Update the playlist: If the information machine list of T card is not synchronized, you can update the
playlist to refresh.
2 Language: Chinese, English and other different countries can choose from.
3 Time and Date: You can set the date and time.
4 Speaker switch: close and open the speaker.
5 Brightness: You can select the brightness of the screen.
6 Screen Settings: can set the screen always bright, set the screen time.
7 Idle shutdown: there is an idle shutdown switch and set the idle shutdown time.
8 Timed shutdown: have a timing shutdown switch, set the timing shutdown time.
9 Information: View the device information.
10 Storage status: displays the local total storage space, available space.
11 Factory setting: you can choose whether to restore the factory setting.



12 Format SD card: perform formatting to empty memory (operate with caution).

与 PC连接

1.在开关机状态下，用随机提供的 USB线连接 PC与本播放器。如电脑界面右下角出现绿色箭头标志，

表示本播放器与电脑已连接成功。

Connect with PC
In the power-on state, use the supplied USB cable to connect the PC and the player. If a green arrow appears in
the lowen right corner of the computer interface, it means that the player and the computer have been
successfully connected.
常见问题处理方法

1. 播放器不能开机

请检查电池是否耗尽，可连接电脑或充电器充电后再尝试再次开机。

2. 耳机内听不到声音

请检查音量是否设置为零。

请检查耳机是否正确插入耳机孔。

3. 严重的噪音

请检查耳机的插头是否干净，污物可导致噪声。

请检查音乐文件是否损坏，可尝试播放其它音乐文件来确定。如果文件已被损坏可能导致产生很严

重的噪音或跳音。

4. FM接收效果不佳

请调整播放器方向和所处位置，拉长耳机线。



请检查附件是否有电子设备干扰。

5. 屏幕显示乱码

请检查是否已设置正确的语言选择。

6. 不能下载文件

请确认计算机与播放器间是否正确连接。

请确认内部存储器的存储空间是否已满。

请确认 USB连接线是否有损坏。

7. 如出现机器瞬间卡机，可尝试长按开机键 15左右，再重新启动机器！

Treatment of common problems
1.The player cannot be turned on
Please check whether the battery is exhausted, connect it to a computer or a charger and try to turn it on again.
2.No sound can be heard in the headset Please check if the volume is set to zero.
Please check if the earphone is correctly inserted into the earphone jack
3. Severe noise
Please check whether the plug of the earphone is clean. Dirt can cause noise.
Please check whether the music file is damaged, you can try to play other music files to confirm. If the file is
damaged, it may cause severe noise or skipping of sound.
4.Poor FM reception
Please adjust the direction and position of the player, and extend the headphone cord. Please check whether the
accessory has electronic equipment interference.
5.The screen displays garbled characters



Please check if the correct language selection has been set.
6. Cannot download files
Please confirm whether the connection between the computer and the player is correct Please confirm whether
the storage space of the internal memory is full. Please confirm whether the USB cable is damaged.
7.If the machine instant card, can try to press the start button about 15, and then restart the machine!



This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can 
radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may 
cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference 
will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
•Reorient or relocate the receiving antenna.
•Increase the separation between the equipment and receiver.
•Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected.
•Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could 
void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause undesired operation.

RF Exposure Information
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 
portable exposure condition without restriction.

 

FCC Statement


